

# 桂林.荔浦.阳朔.龙胜 7 天

TOUR CODE: GL07

抵达日期仅供参考，以查询预约人员为准

2017	6月	9月	12月	2018	1月
	7月	10月			2月
	8月	11月			3月

团费 Tour Fare	单人房差价 Single Supplement	小孩 18 岁以下 (占床) Guest Under 18 years old with extra bed	小孩 18 岁以下 (不占床,不含早) Guest Under 18 years without bed, no breakfast provide	自费项目 Compulsory Programs	小费 Tipping

## 行程特色

- ★ 天与地之间的巨大抽象画——龙脊梯田
- ★ 世界溶洞艺术宝库“银子岩”，船游漓江精华段
- ★ “桂林山水甲天下，阳朔山水甲桂林”，饱览“山青、水秀、洞奇、石美”旖旎风光
- ★ 品尝：桂林米粉，芋头宴，啤酒鱼宴，龙胜少数民族特色餐

### 第一天：抵达桂林

酒店：桂山华星大酒店 5 星或同级

机抵达桂林，由导游接机送回酒店休息。

(免费接机时间：13:00-22:00 接机，请于报名时提供航班信息。其他时间需附加费用或客人自行前往酒店。)

### 第二天：桂林-阳朔（早餐/午餐/晚餐）

酒店：新西街国际大酒店 5 星或同级

早餐后，游览「訾洲岛」及远观象鼻山。后参观珠宝加工厂。游览「虞山公园」，这是桂林山水游览的开山地，造园手法别具一格。之后参观丝绸馆。船游「漓江」钻石水道。游漓江，不愁天气变化，晴天看青峰倒影，阴天看漫山云雾，雨天看漓江烟雨，无疑这一绝妙之处正是“桂林山水甲天下”的主因之一。



漓江是桂林山水的靈魂，江水兩岸為喀斯特地形發育最典型的地段，加上多雨的氣候影響，鑄造出漓江如夢似幻般美景，人稱「百里漓江，百里畫廊」。

### 第三天：阳朔-荔浦-阳朔（早/午餐）

酒店：新西街国际大酒店 5 星或同级

早餐后前往游览世界岩溶艺术宝库「银子岩景区」，宛如一个巨大的天然盆景，四周群山环抱，千亩桃林错落其间，有“诗景家园典范”之称。途观「月亮山」，月亮山是阳朔境内的奇景，高达 380 米多。因山顶是一个贯穿的大洞，酷似一轮皓月，故名。之后到「遇龙河」，感受竹筏漂流。晚上欣赏「印象刘三姐」山水实景表演。漫步于富有浪漫情调的「西街」，让美景与音乐陪您渡过最惬意的一段时光！

### 第四天：阳朔-龙胜（早/午/晚餐）

酒店：龙脊国际大酒店 4 星或同级

早餐后前往龙胜参观「龙脊梯田景区」，梯田从山脚盘旋到山顶，小山如螺，大山似塔，从高处望去，优美曲线动人心魄。

继而参观「古壮寨」，村寨旁有一条山脊像一条巨龙盘旋而下直到金江，“龙脊”因此得名。古壮寨坐落在山脊上，两旁各有一条巨大的山脊蔓延而下，就像座椅的两个扶手，古壮寨就宛如是坐在一把龙椅上，是一块难得的风水宝地。



### 第五天：龙胜-临桂-桂林（早/午/晚餐）

酒店：桂山华星大酒店 5 星或同级

早餐后前往「义江缘风景区」，景区与少数民族建筑融为一体，形成一幅美丽和谐的自然图画。继而享受免费赠送的足底按摩，观参养生馆。游览我国现今历史最长久，保存得最完好的明代藩王府「靖江王府」，王城内的「独秀峰」，孤峰突起，陡峭高峻，被称为“南天一柱”，最早的桂林山水甲天下的诗句便是刻在此峰。欣赏茶艺表演和品尝中国名茶，晚上观赏大型玄幻杂技歌舞秀「山水间」以及乘车夜游两江四湖。

### 第六天：桂林（早/午餐）

酒店：桂山华星大酒店 5 星或同级

早餐后，游览「木龙湖景区」及珍珠展示店。之后游览「榕杉湖景区」，湖里建有「日月双塔」，一金一银，光彩照人。日塔是目前世上最高的铜塔，高达 42 米，共 9 层，也是中国第一座全铜宝塔，用 600 吨铜铸成。湖底有一条 10 米长的隧道与 7 层高的月塔相连，双塔相映成趣。随后自由漫步于「古南门」「九曲桥」。参观宝树堂和中心广场。继而前往「正阳步行街」，桂林第一条商业步行街，客人可自费品尝当地风味小吃。

### 第七天：桂林送机（早餐）

早餐后，由导游安排送机，结束愉快的旅程。（免费送机时间：09:00-19:00，请于报名时提供航班信息。其他时间需附加费用或客人自行前往机场）

## 备注：

- 指定购物站：珠宝加工厂、丝绸馆、足底按摩养生馆、品茶、珍珠展示店、宝树堂
- 已包含自费项目：《山水间》杂技歌舞秀，印象刘三姐表演，车游两江四湖
- 费用不含：国际/国内机票及其税项，个人旅游、医疗保险，签证费用一切纯属私人性质的消费；因私人原因及航班延误等其他不可抗拒的因素引起的额外费用
- 旅客必须完成所有行程安排，假如旅客要求中途自行离团，视同全程放棄，飯店將會被取消，旅行社有权向旅客收取脱队费用 US\$50 / 每位/每天
- 所有團友務必要隨團參觀指定的購物站，沒興趣的客人可以抱著觀光為主的心態並耐心等待，拒絕參觀購物店的團友，本公司將有權利向該團友徵收團費附加費。
- 以上行程仅供参考，如果遇到天气或交通等人力不可抗拒因素，各景点可能作出调整或更動前後次序，本公司保有一切修正行程的權利；酒店等级皆以当地标准为根据，所有参团者被视作同意以上条款。

# Guilin.Lipu.Yangshou.Longsheng 7 Days

TOUR CODE: GL07

The time schedule for reference only, subject to local ground agency.

## Day 01 ARRIVAL GUILIN

**Hotel: Grand Link Hotel 5\* or similar**

Upon arrival, the local guide will meet you at airport then transfer to hotel. (Free airport transfer: 13:00-22:00)

## Day 02 GUILIN / YANGSHUO (B/L/D)

**Hotel: New West Street International Hotel 5\* or similar**

After breakfast, visit <Zizhou Garden> Li River and Peach Blossom River interchange, flat out and can view Elephant Trunk Hill from the garden. Elephant Trunk Hill as the emblem of the city. Next, visit Jade Factory. After that, will visit <Yu Shan Park>, it is Guilin landscape of mountains to explore the historical origins and Guilin ground and Silk Factory. Next, transfer to Yangshuo. Upon arrival, <Li River Cruise Tour > along the beautiful scenery, beautiful scenery reflection peaks form a colourful picture.



## Day 03 YANGSHUO / LIPU / YANGSHUO (B/L)

**Hotel: New West Street International Hotel 5\* or similar**

After breakfast, transfer to Lipu, visit <Silver Cave> - Stalactite cave as a result of the diamond-like-silver, crystal clear, perfectly clean, in the light irradiation silver reflects light like the name. Next, take a <Bamboo raft> at Yulong River. At night, enjoy <Impression Liu Sanjie>- This is the world largest natural theatre show by Director Zhang Yimou. Next, free and leisure at <West Street>, Also called Foreigner Street, the street is full of Eastern and Western culture and customs, the eye is the streets of handicrafts, embroidery, landscape and so on.

## Day 04 YANGSHUO / LONGSHENG (B/L/D)

**Hotel: Dragon International Hotel 4\* or similar**

After breakfast, proceed to Longsheng, visit <Longji Terraced Paddy Field> - Longji literally means "Dragon Backbone" in Chinese. There is a group of large-scaled rice terraces built into the hillside. Some of the terraces look like great chains, other look like ribbons as they extend from foot to the top of the hills. Next, visit <Old

Village>-There are 300 families with a population of over 1300 people. The residents are Zhuang with different family names of Liao, Hou, and Pan. In this village, the gangland style houses are most complete extant architectural complex for our country.



## Day 05 GUILIN / LINGUI / GUILIN (B/L/D)

**Hotel: Grand Link Hotel 5\* or similar**

After breakfast, transfer to Lingui, upon arrival visit <Yi Jiang Scenic Area> -Home to China's most mysterious minority – Bai Ku Yao, Yi Jiang walked along the edge and you feel isolated nation in 2000, unchanging strange customs. Feel that champions "and happy" nation. Next, proceed back to Guilin and visit Chinese Medicine Shop. Next, visit <Jingjiang King City> -It is the best preserved Ming Dynasty China Military Governors buildings, is one of the few full set Chinese universities, scenic spots (Solitary Beauty Peak), full of historic buildings, historical background integrated and Tea Shop. At night, enjoy <Shan Shui Jian Show> and <Guilin Night Tour by Coach>.

## Day 06 GUILIN (B/L)

**Hotel: Grand Link Hotel 5\* or similar**

After breakfast, visit <Mu Rong River Scenic Park> and Pearl Factory. Next, visit <RongShan Lake Scenic Area> - "Nine Twist Bridge", Bridge carved ingenious, imaginative with wonderful workmanship. The Two River and Four Lakes nowadays connect rivers and lakes with various attractions. Shan Lake is famous for its Twin Pagodas, to distance view Sun and Moon Pagodas. And the northern part of Rong Lake with the famous Great Banyan Tree and Ancient South Gate and Bao Shu Tang. Next, free and easy at <Zhengyang Gate Walking Street>- The most happening walking street located in the city center since ancient time, which a good place for shopping and taste famous local food by own expenses.

## Day 07 GUILIN AIRPORT FOR FLIGHT BACK TO HOME (B)

After breakfast, transfer to airport for your flight back to home. (Free airport transfer 09:00-19:00)

### Remark:

- **Compulsory Shopping stop: Gem Shop, Silk Factory, Health Centre(Foot Massage), Tea, Pearl, Baoshutang**
- Package Include Optional program: "Landscape" Shan Shui Jian Dance Performance, Guilin Night tour by coach, Impression of Liu San Jie Performance show.
- It is compulsory for all tour participants to complete the full itinerary. In the event of not complying the requirement, rest of the tour will be abandon, hotel will be cancel and a penalty surcharge of US\$50/pax/day.
- No refund for no show and any unused portion of the packages or during tour.
- All tour members are compulsory to visit the specify shopping stops. However, you are not obligated to purchase product sold at the shopping stop. The company reserves the right to collect a penalty surcharges if you refuse to visit the shops.
- The above itinerary is for reference only, and is subject to any necessary changes in accordance to local requirement.
- Final and correct accordance of itinerary will be based on Chinese version itinerary. All hotel ratings are based on local terms.